

Student Working Group | Groupe de travail des étudiants

Alyson Mahar

Alyson is in the fourth year of her PhD in Epidemiology in the Department of Public Health Sciences at Queen's University. Alyson holds an MSc Epidemiology from Queen's University, and a Bachelor of Science in Nutrition and Dietetics (Honours) from Acadia University. Alyson is also a Researcher with the Canadian Institute for Military and Veteran Health Research. Her research interests are in cancer care, mental health, disparities in health outcomes for vulnerable populations, Veteran health and the health of military families.



Alyson est en quatrième année de doctorat en épidémiologie au Département des sciences de la santé publique à l'Université Queen's. Alyson est titulaire d'une maîtrise en épidémiologie de l'Université Queen's et d'un baccalauréat en sciences de la nutrition et de la diététique (avec distinction) de l'Université Acadia. Alyson est également chercheure à l'Institut canadien de recherche sur la santé des militaires et des vétérans. Ses travaux de recherche concernent le traitement du cancer, la santé mentale, les disparités dans les résultats de santé des populations vulnérables, la santé des anciens combattants et la santé des familles des militaires.